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ZÁPISNICA 

ZO 4. ZASADNUTIA KOMISIE PRE ŠKOLSTVO 

OZ V KVETOSLAVOVE 

KONANÉHO DŇA 07. 12.  2023 O 18,00 HODINE  

V ZASADAČKE OBECNÉHO ÚRADU OBCE KVETOSLAVOV 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Členovia komisie: p. Balková, p. Frátriková, p. Krajčír, p. Novák, p. Toman, p. Horváth 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. 1 1. Otvorenie, určenie zapisovateľa 
2. Schválenie programu 

3. Prerokovanie návrhu VZN 3/2023 
4. Informácia o výsledku voľby riaditeľa ZŠ 
5. Diskusia na tému zabezpečenia priestorov pre novú triedu ZŠ pre šk. rok 24/25 

6. Diskusia a rôzne 
 

K bodom č. 1, č. 2 

 

Zasadnutie komisie pre školstvo otvoril a viedol predseda komisie p. Horváth. Úvodom 

všetkých zúčastnených privítal a skonštatoval, že komisia má prítomnú nadpolovičnú väčšinu 

členov a je uznášaniaschopná. 

Prítomní boli oboznámení  s návrhom programu a návrhom zapisovateľa a overovateľa. 

 

Overovateľ zápisnice: p. Krajčír 

Zapisovateľ: p. Horváth 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: p. Balková, p. Krajčír, p. Novák, p. Horváth 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

 

K bodu č. 3 

 

Hlavným bodom zasadnutia bolo prerokovanie a prípadné pripomienky k navrhovanému VZN 

č. 2/2023. 

Predmetným VZN sa zvyšujú poplatky rodičov za pobyt a čiastočnú úhradu nákladov za deti 

v Materskej škole a poplatky v ŠKD. 

V nariadení je navrhované zvýšenie poplatku v MŠ z aktuálnych 30€ na 40€. Nutnosť zvýšenia 

poplatku potvrdil aj prepočet finančnej komisie, čím sa zníži nutnosť dotácie Materskej školy 

obcou. 

Komisia prediskutovala a rovnako odporúča ponechať zľavu z poplatku, ak jeden rodič má 

v MŠ umiestnených viacero detí, za druhé a ďalšie dieťa. 
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Komisia v rovnakom duchu prerokovala aj návrh na zvýšenie poplatkov za pobyt dieťaťa 

v ŠKD. Tu sú zavedené dva poplatky v aktuálnej výške 20€ pre dieťa s TP a 40€ pre dieťa bez 

TP v obci. 

Pán Novák ako predseda finančnej komisie informoval, že poplatky boli prerokované komisiou 

a odporúčajú zvýšenie, z dôvodu nižšej predikcie výberu daní pre obce a najmä z dôvodu vyššej 

inflácie. Nakoľko sa ZŠ nachádza v zlej finančnej situácii, každé financie navyše sú vítané. 

Pán Horváth informoval, že po konzultácii s pani starostkou by bolo inou možnosťou 

nediverzifikovať platby na „s TP“ a „bez TP“, ale zaviesť len jednu a deťom s TP by na základe 

žiadosti bolo niekoľko mesiacov odpustených, čím by sa dosiahol rovnaký výsledok. 

Komisia nakoniec uzavrela rokovanie s tým, že odporúča OZ na schválenie navýšenia o 5€ na 

každú položku. 

Okrem toho odporúča zaviesť symbolický poplatok 5€ mesačne, ako je uvedené vo VZN, pre 

deti z druhého stupňa, ktoré navštevujú rannú družinu. 

Pani Balková navrhla, aby deti zamestnancov boli oslobodené od platenia poplatku za ŠKD. 

Aby to bolo ako jedným zo zamestnaneckých benefitov. Po kalkulácii a zistení, že sa jedná asi 

o 3 zamestnancov, komisia súhlasila a schválila udelenie tejto zľavy. 

 

Prítomní: p. Balková, p. Krajčír, p. Novák, p. Horváth 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4 

 

Pán Horváth informoval o úspešnom ukončení výberového procesu na riaditeľa ZŠ, ktorý bol 

ukončený koncom mesiaca november. Do výberového konania sa prihlásil jeden z neúspešných 

kandidátov z predchádzajúceho kola ako jediný. Následnou voľbou členov Rady školy bol do 

funkcie zvolený. Pani starostka uchádzača do funkcie vymenovala s nástupom k 1.12.2023. Pán 

Horváth informoval, že sa snažil skontaktovať s pánom riaditeľom, aby zistil potreby 

a požiadavky ZŠ od komisie pre školstvo, zatiaľ sa skontaktovať s pánom riaditeľom 

nepodarilo. 

Pán Novák požiadal, že na najbližšie zasadnutie komisie by bolo vhodné pozvať aj pána 

riaditeľa osobne a prejsť si s ním aktuálne témy. Do času nasledujúceho zasadnutia komisie 

bude mať dostatok času spoznať sa s prostredím, kolektívom, pálčivými problémami a víziou 

a potrebami do budúcna. 

 

Prítomní: p. Balková, p. Krajčír, p. Novák, p. Horváth 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 5 

 

Pán Horváth informoval o potrebe opätovne riešiť nedostatočnú kapacitu pre druhý stupeň ZŠ.  
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Ako bolo odprezentované, v MŠ máme aktuálne 35 detí s predškolskou dochádzkou. Je 

predpoklad, že 34 z nich si budú žiadať o nástup do ZŠ. V takom prípade bude treba otvoriť 2 

triedy pre prvý ročník. Tým, že sa na konci školského roka uvoľní trieda po končiacom ročníku 

deviatakov, jedna bude chýbať. Ako nedávno informovali majitelia objektu, ďalšie rozšírenie 

bude finančne náročnejšie, keďže aktuálne okruhy protipožiarnej ochrany dosiahli strop a treba 

ich rozšíriť. Je preto nutnosť či už v spolupráci s majiteľmi budovy Elokovaného pracoviska, 

alebo alternatívne, napr. kontajnerovou triedou osadenou na mieste asfaltovej plochy pred 

Kmeňovou budovou, urgentne začať riešiť kapacitný problém. 

Komisia zaviazala predsedu komisie, aby s vedením obce prešiel možnosti a na najbližš ie 

zasadnutie komisie predniesol alternatívy a prípadnú potrebu angažovanosti členov komisie. 

 

Prítomní: p. Balková, p. Krajčír, p. Novák, p. Horváth 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 6 

 

Prítomní sa dotazovali členov, ktorí sú aktuálne zároveň aj poslancami OZ, aby ozrejmil i 

aktuálnu situáciu s plánovanou výstavbou ZŠ. Pán Novák informoval, že projekt je hotový, bolo 

predložený detailný rozpočet stavby. Pán Horváth doplnil, že aktuálne by malo prebiehať 

výberové konanie na spôsobilú osobu, ktorá bude manažovať priebeh verejného obstarávania.  

Financovanie ZŠ je v procese, všetko bude závisieť od dostupnosti finančných prostriedkov vo 

vyhlásených výzvach. Predseda bol poverený, aby zistil z čoho vyplynul veľký rozdiel v sume 

za výstavbu plánovanej ZŠ v našej a susednej obci. 

Pán Horváth predniesol informáciu o pláne rozšíriť kapacitu našej MŠ. Aktuálne je v procese 

projektovania. Sú vyhlásené výzvy na rozšírenie kapacít, ktoré by pokryli rozšírenie MŠ 

o jednu dvojpodlažnú budovu s dvomi triedami. Tieto by boli priamo napojené na prvý pavilón, 

aby deti mali chodbou suchý prístup do jedálenskej časti. Ukončenie projektovej dokumentác ie 

je v pláne začiatkom roka 2024. Predpoklad dĺžky výstavby je 1 rok.  

 

Prítomní: p. Balková, p. Krajčír, p. Novák, p. Horváth 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Záverom predseda poďakoval prítomným za účasť a diskusiu, následne zasadnutie ukončil.

  


